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Tittel:

<P><BR>
Hei.</P>
<P>Viser til ditt brev der du ber om mine uttalelser ang. ditt forslag til 9
ye hyttetomter.</P>
<P>1.) Jeg mener at de nye tomtene som er lagt ut må være nok, da også komunen
mente i februar 2007, at antallet tomter var høyt nok.</P>
<P>2.) Det som er negativt med dennne utvidelsen er at det blir mye mere
fikk, og det blir skjemmende i naturen med flere hytter, og med flere utslipp i
skippervika.</P>
<P>&nbsp;</P>
<P>Mvh. Kari Eide Grove</P><BR>


